
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 24.08.2020 
 

Mødedato 

24.08.2020  

- udsat fra den 17.6.2020 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Jeppe J Moos, Anja Haahr Larsen, Majbritt Skov Christensen, 

Maria Størup 
Fraværende 

Anne Gulbech,  Thomas Brandt Pasgaard, Dorritt Jensen Smed  

 
Dato 

27.08.2020 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 17.06.2020 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeppe Moos var ordstyrer. 

 

 

Referatet fra mødet den 17.06.2020 blev godkendt.  

 

 

 

 

Formand:  

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Der er endnu ikke valgt elevråd på de to afdelinger. 

 

Ledelse: 

Jens Ove Dalby præsenterede den nye medarbejderrepræsentant Maria Størup, 

der er lærer i udskolingen. 

 

Vi er kommet godt fra start. Vi er dog ramt af nogle tilfælde af langtidsfravær, 

som vi er i samarbejde med HR-afdelingen om. 

 

Der undervises igen normalt i klasserne, men årgangene holdes fortsat adskilt. 

Hygiejnen opretholdes stadig på højt niveau. Vejle Kommune har aflyst de 

arrangementer, der blander elever på tvær af skolerne.  

 

De store elever har stadig ikke fået udgangstilladelse i pauserne. Det fungerer 

godt, og det overvejes, om det skal gøres permanent. Punktet sættes på 

dagsorden i løbet af efteråret. 

 

 

 



 

 

 

4. Høringssvar: 

Afkortning af 

skoleugen og 

anvendelse af 

ressourcer 

 

 

5. Valg til bestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Fordeling af 

kontaktpersoner/del- 

tagelse i 

forældremøder 

 

 

 

 

7. Revidering og 

opsamling af årshjul 

 

 

8. Forældre- 

henvendelser 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

 

Tillæg til kvalitetsrapporten, der redegør for skolers anvendelse af ressourcer i 

forbindelse med afkortning af skoleugen, er sendt i høring. Bestyrelsen ønskede 

at afgive et høringssvar, der kunne redegøre for, hvordan Vejle Midtbyskole har 

anvendt de sparede timer. Jens Ove Dalby udarbejder et udkast til høringssvar 

og sender det til godkendelse i bestyrelsen.  

 

 

Der har været henvendelse fra to forældre, der er interesserede i 

bestyrelsesarbejdet. Onsdag den 26.8.2020 er der opstillingsmøde i festsalen på 

Afd. Damhaven. Jens Ove Dalby repræsenterer ledelsen og Anja Haahr Larsen, 

Torben Stenholdt og Jeppe Moss repræsenterer bestyrelsen. Den nye bestyrelse 

tiltræder den 1.10.2020. Det er vigtigt at nævne, at mødestrukturen aftales på 

det første bestyrelsesmøde. 

 

Sekretæren sender en reminder ud på AULA  

 

 

Det er bestyrelsens ønske at deltage på skoleårets første forældremøder. Jens 

Ove Dalby skaffer datoerne. Sekretæren koordinerer, hvem fra bestyrelsen der 

deltager i forældremøderne. 

 

Alle klasser skal have en kontaktperson i bestyrelsen. Fordelingen sættes på 

som punkt på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

Mødestruktur og årshjul sættes på dagsorden til næste møde. 

 

 

 

Der har været et par henvendelser vedr. bestyrelsesarbejdet. 

 

 

 

Den nye bestyrelse inviteres til ”Konstitueringsmøde” i forbindelse med det 

planlagte bestyrelsesmøde tirsdag den 22.9.2020. 

 

 

Næste møde tirsdag den 22.09.2020 kl. 17.30 – 19.30  

på Afd. Strandgade.  


